



## 新一批四價流感疫苗最快於農曆年前供應本港 數量足夠滿足公立醫療及私家醫生之需要

(香港 - 2018年1月19日) 賽諾菲巴斯德發言人的回覆如下：

感謝閣下對季節性流感疫苗供應的關注。

本公司為本港四價流感疫苗的主要供應商之一。眼見近期整體社會對流感疫苗的需求大增，過去數天，本公司積極與法國總部聯繫，在衛生署協助下，本公司已確定可於總部調撥一批在法國生產的四價流感疫苗，最快在農曆年前供應本港，有關數量足夠可滿足公立醫療及私家醫生之需要。

目前，本公司會繼續監察市民接種疫苗的需求，以確保流感疫苗的供應充足。

為協助本港防控流感的整體策略，本公司會全力配合政府所有流感疫苗接種計劃的推行，並與衛生署及私家醫生繼續緊密溝通。

如有任何傳媒查詢，請聯絡譚以和先生 (9624 8654 / 2506 8438) 或何嘉賢小姐 (9687 7926 / 2506 8535)。



**A significant number of quadrivalent influenza vaccine  
will arrive Hong Kong before Chinese New Year  
Sufficient to meet the needs of public healthcare sector and private doctors**

**(Hong Kong - 2018.01.19)** Please see below for the official response from Sanofi Pasteur:

Thank you for your concern about the supply of seasonal influenza vaccine.

Sanofi Pasteur is one of the major suppliers of quadrivalent influenza vaccine in Hong Kong. In response to the recent surge in the demand for flu vaccine, we worked closely with our headquarters in France and with the support of the Department of Health, we managed to secure additional supplies of vaccine for the Hong Kong market, with the earliest arrival date before Chinese New Year.

The supply of these additional vaccines will be distributed to both public and private healthcare sectors to ensure it is widely accessible.

We will continue to monitor the public's demand for vaccination to ensure sufficient supply.

Sanofi Pasteur is dedicated to supporting the implementation of all government influenza vaccination programs and will continue to work closely with the Department of Health and the private sectors, as part of the influenza prevention strategy of Hong Kong.

For media enquiries, please contact Mr. Devin Tam (9624 8654 / 2506 8438) or Ms. Jessie Ho (9687 7926 / 2506 8535).